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مصرف روزانه 10میلیون کیسه پلاستیک در تهران
نشست تخصصی پیرامون بررسی »راهکارهای کاهش مصرف پلاستیک و آسیب های زیست محیطی این اقلام« برگزار شد

نشســت تخصصــی پیرامون بررســی 
»راهکارهــای کاهش مصرف پلاســتیک 
و آسیب های زیســت محیطی این اقلام« 
در مؤسسه همشــهری برگزار شد. فاطمه 

اکبرپور، رئیس اداره مدیریت محیط زیستی 
آب، خاک و پســماند محیط زیست استان 
تهران، ابوعلی گلزاری، مدرس دانشــگاه و 
حلیا حسینی، مدیرکل محیط زیست و توسعه 

پایدار شــهرداری تهران در این نشست به 
ارائه نقطه نظــرات و دیدگاه هــای علمی 
و تخصصی در حوزه پســماند و پلاستیک 

پرداختند.

فرناز محمدزادهگزارش
روزنامه نگار

دلیل خراب شدن پله برقی چه بود؟
روز سه شــنبه در پله برقی ایســتگاه متروی شهیدبهشتی 
حادثه ای رخ داد که منجر به سقوط 18نفر و مجروح شدن 
آنها شد، اما پس از این حادثه شــایعاتی در فضای مجازی 
مبنی بر روغن کاری نکردن پله های برقی مطرح و در ادامه 
عدم نگهداری درســت از این پله ها دلیل اصلی این حادثه 

دانسته شد. اما پشت پرده این ماجرا چه بود؟
مسعود درستی، مدیرعامل شرکت بهره برداری متروی تهران 
و حومه ضمن عذرخواهی بابت حادثــه رخ داده در متروی 
شهیدبهشتی گفت: »مســافرانی که از خط ۳ به خط یک 
مترو وارد شدند در پله برقی روبه بالا دچار این سانحه شدند. 
متأسفانه 18نفر دچار مصدومیت شدند که 11نفر به صورت 
سرپایی درمان شــده و 7نفر به بیمارستان انتقال یافتند. از 
7 مسافر مصدومی که به بیمارستان منتقل شدند تا روز بعد 

تنها یک نفر از بیمارستان ترخیص نشده بود.«
ظاهرا نفر آخر مردی ســالمند است که در همان روز حادثه 
از بیمارســتان مرخص شــده بود، اما با پیگیری شــرکت 
بهره برداری بــرای معاینه های تکمیلی بــه مرکز درمانی 

دیگری منتقل شد تا از سلامتی او اطمینان حاصل شود.
هرگاه در شــبکه متروی تهران حادثه ای رخ دهد، جلســه 
کمیسیون سوانح تشکیل می شــود تا ابعاد و دلایل حادثه 
بررسی شود. این جلسه با حضور مدیران ارشد مترو برگزار 
می شود تا از وقوع حوادث مشــابه پیشگیری شود. نشست 
روز چهارشــنبه نیز با همین هدف صــورت گرفت و در آن 
مدیرعامل شرکت بهره برداری متروی تهران و حومه با بیان 
اینکه سال گذشته تمام پله های برقی  مترو در یک حرکت 
جهادی بعد از 2 تا ۳سال روغن کاری شده اند، گفت: »سال 
گذشته شاهد این بودیم که روغن های پله های  برقی ۳سال 
است که تعویض نشده، اما با توجه به اینکه این مسئله ممکن 
بود عمر مفید، راندمان و کیفیت این پله ها را پایین بیاورد، در 
همان موقع یک گام بزرگ برداشته شد و این اقدام را برای 

تمام پله های  برقی  مترو انجام دادیم.«
درستی افزود: »براساس بررســی های اولیه در کمیسیون 
سوانح، دلیل حادثه ســاعت 17:12 روز سه شنبه ایستگاه 
متروی شهیدبهشــتی نقص فنی در اتصالات گیربکس پله 

برقی بوده، اما موارد دیگر نیز در دست بررسی است.«
موضوع دیگری که در جریان حادثه پله برقی ایستگاه متروی 
شهید بهشتی مطرح شد، آمار پله های خراب در همان روز 
بود. در روز سه شنبه تعداد پله های   برقی  خراب شبکه مترو 
»صفر« اعلام شــده بود؛ درحالی که هم در ایــن روز و هم 
در روز های دیگر، مسافران در ایســتگاه های مترو پله های 

برقی  ای را می بینند که از حرکت افتاده اند.
شــبکه متروی تهران 1189واحد پله برقی دارد که هر روز 
مورد اســتفاده قرار می گیرند و پله  های برقی  ایستگاه هایی 
که پرتردد هســتند، دائما در معرض فرسودگی قرار دارند. 
تیم های تعمیرات نیز به محض اعلام خرابی برای راه اندازی 
پله های  برقی  مراجعه می کنند. اگــر پله برقی برای روز بعد 
آماده استفاده باشد در آمار از کار افتاده ها قرار نمی گیرد، اما 
اگر با گذشت 24ساعت پله برقی همچنان غیرقابل استفاده 
باشد در فهرست پله های خراب آورده می شود. از طرف دیگر 
اگر یک پله برقی دچار اختلال یا بی نظمی در حرکت مداوم 
شود، مسئولان ایستگاه آن را خاموش می کنند تا از حادثه 

احتمالی جلوگیری کنند.
مدیرعامل شرکت بهره برداری مترو دراین باره به همشهری 
گفت: »طبق آمار، چهارشــنبه ۳پله برقی در ایستگاه های 
نبرد در خط 4، تجریش و شهید بهشتی در خط یک از مدار 
سرویس دهی خارج هســتند. پله برقی ایستگاه تجریش در 
حال تعمیر اساسی است و پنجشــنبه به مدار بهره برداری 

بازمی گردد.«
درســتی افزود: »گاهی اوقــات پله برقی بــه یکباره خراب 
می شود؛ برای مثال در ایستگاه ارم سبز و انقلاب 2پله برقی 
روز چهارشنبه خراب شدند که تا عصر روشن شدند و این در 
آمار پله های خراب ما ثبت نمی شود؛ چراکه در کمتر از 24 

ساعت به سرویس بازگشته اند.«
مدیرعامل شرکت بهره برداری متروی تهران و حومه با بیان 
اینکه حدود 1۰۰ میلیارد تومان قطعه برای تعمیر پله های 
برقی  تأمین کرده ایم، گفت: »تقریباً از نیمه دوم سال گذشته 
توجه ویژه ای به پله های برقی داشتیم و تلاش می کنیم درصد 
خرابی ها را پایین بیاوریم، اما باید توجه داشت که پله برقی 
مانند هر دستگاهی خراب می شود و با این حال تلاش ما این 

است که هیچ پله ای را خاموش نگذاریم.«

ســیدمحمدرحیم مرتضــوی، شــهردار 
منطقــه 9: در ســی و یکمیــن جلســه 
کمیتــه ایمنــی ســاختمان های پرخطــر 
غــرب پایتخــت، بــه مخاطــرات ۱۶ بنــا 
ناایمن بــا کاربری هــای اداری و صنعتی 
مســتقر در منطقه 9 رســیدگی شد. در 
این نشست بر لزوم اجرای دستورالعمل 
ایمنی آتش نشانی توسط مجموعه های 
اداری، تجــاری و صنعتــی تأکیــد و 
مقــرر شــد به دلیــل آغــاز فصــل گرمــا و 
احتمــال افزایــش وقــوع حوادثــی نظیر 
آتش ســوزی، همــکاری مجموعه هــا 
جهت پیگیری نصب سیستم های اطفا 

و اعلام حریق پیگیری شود.

16
بنا

مهــدی علیــزاده، مدیرعامــل شــرکت 
واحــد اتوبوســرانی تهــران:  ماه گذشــته 
قــرارداد یک هــزار دســتگاه اتوبــوس با 
تولید کننــدگان داخلــی منعقــد و مقــرر 
شــده تعداد 500دســتگاه تا پایان سال 
 جــاری و مابقــی تــا پایان شــهریور ســال 
آینده تحویل داده شود. این اتوبوس ها 
از نوع تک کابین هستند. همچنین در 
مرحله جدید نوسازی اتوبوسرانی تهران 
2 هفتــه پیــش 40 دســتگاه اتوبوس به 

این ناوگان اضافه شد.

1000
اتوبوس

نقل قول خبر

عدد خبر

مهمانی 10کیلومتری از میدان 
امام حسین)ع( تا میدان آزادی

مراســم امســال عید غدیر روز 1۶تیر در تهران حدفاصل 
میدان امام حســین )ع( تا میــدان آزادی برگــزار خواهد 
شــد و بیش از 12۰۰موکب خدماتــی و پذیرایی مردمی و 
ده ها پایگاه فرهنگی و شهربازی ســیار میزبان شهروندان 
تهرانی خواهند بود.ساســان زارع، سخنگوی ستاد مردمی 
مهمانی 1۰ کیلومتری با اعلام این خبر افزود: تمامی اقدامات 
نظیر برپایی موکب ها به میزبانی مردم، هیئت ها، مســاجد، 
گروه های جهادی، مؤسســات قرآنی و فرهنگی و گروه های 
سرود انجام خواهد شــد و نهادهای حاکمیتی ضمن تأمین 
زیرساخت های لازم، صرفا از برگزاری این مراسم پشتیبانی 

خواهند کرد.
وی در گفت وگو با مهر ادامه داد: آمارها نشــان می دهد که 
حدود ۳میلیون نفر از جشن سال گذشته استقبال کرده اند، 
با توجه به این آمار پیش بینی می شــود که در جشن امسال 
باید آمادگی میزبانی شهروندان بیشتری وجود داشته باشد 
به همین دلیل ضمن تغییر مسیر، ظرفیت و تعداد موکب های 

خدماتی و پذیرایی نیز بیشتر از سال گذشته شده است.
سخنگوی ستاد مردمی جشــن غدیر ضمن دعوت از عموم 
مردم برای مشارکت در برپایی این جشن بزرگ، اعلام کرده 
اســت موکب ها، هیئت ها و مجموعه های مردمی که امکان 
میزبانی مردمی دارند، می توانند با ارسال پیامک عدد 1 به 

شماره۳۰۰۰212 در سامانه ثبت نام کنند.

در شهر

بهبود حال  رئیس شورای شهر

علیرضا نادعلی، سخنگوی شورای شــهر تهران از 
بستری شدن رئیس شورای شهر تهران در بیمارستان 
خبر داد و در حساب توییتری خود نوشت: جناب آقای 
چمران، رئیس شورای اسلامی شهر تهران در این دو، 
سه روزه برای پاره ای امور درمانی در بخش ccu یکی 
از بیمارستان های تهران بستری بودند. امور درمانی 
ایشان به لطف خدا به خوبی انجام پذیرفته و ان شاءالله 
در روزهای آتی از بیمارستان ترخیص خواهند شد. 
سوده نجفی، عضو هیات رئیسه شورای شهر تهران 
نیز در گفت وگو با همشهری آخرین وضعیت مهدی 
چمران را تشریح کرد. او اعلام کرد که پس از انجام 
آنژیو وضعیت عمومی رئیس شورای شهر تهران رو 

به بهبود است.
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تامین اعتبار مراکز مهارت آموزی
زهــرا شــمس  احســان، رئیــس کمیتــه 
اجتماعی شورای اسلامی شهر تهران: در 
بودجه امسال، ۳5 میلیارد تومان اعتبار 
به  منظور راه اندازی مراکــز مهارت آموزی 
معتــادان متجاهــر و همچنیــن ۱4.5 
میلیارد تومــان نیز بــرای راه انــدازی مرکز 
جامعه پذیــری بهبودیافتــگان درنظــر 
گرفته ایــم؛ عــلاوه بــر ایــن مددســراها 
بــا ظرفیــت بیــش از 2هــزار نفــر بــرای 
ســاماندهی ســایر افــراد بی خانمــان بــه 

قوت خود باقی است.

استفاده مخابراتی از برج میلاد
محمدامین توکلی زاده، معاون فرهنگی و 
اجتماعی شهرداری تهران: پس از ۱5سال 
وقفــه توافقنامــه بهره بــرداری از طبقــه 
رادیو-تلویزیــون بــرج میــلاد بــا ســازمان 
صدا و ســیمای جمهــوری اســلامی ایران 
به سرانجام رسیده است. برج میلاد ذاتاً 
یک برج مخابراتی است و امکانات خوبی 
دارد که ســال ها بلا اســتفاده مانــده بود. 
این توافقنامــه به نوعی هدیه شــهرداری 
تهران و رسانه ملی به مردم در حوزه ارائه 

خدمات گردشگری تلویزیونی است.

حلیا حسینی، مدیرکل محیط زیست شهرداری تهران درباره اقدامات 
لازم برای کنترل مصرف پلاستیک، می گوید: بحث دغدغه پلاستیک 
نه تنها برای کشور ما، بلکه برای تمامی کشورها دارای اهمیت است، اما 
عزم و همت یکپارچه و حضور دولتمردان و سیاستمداران را می خواهد تا 
با یک نقشه یکپارچه در این حوزه ورود کنند. تولید، مصرف و دفع هزینه 
هنگفتی را به کشور و شهروندان تحمیل می کند که اگر این هزینه صرف 

موضوع دیگری شود، قطعا ارائه خدمات مطلوب تری را در پی دارد.

سهم 10.5درصدی پلاستیک در پسماند خشک
او با اشاره به استراتژی کاهش مصرف پلاستیک، گفت: زندگی مردم 
دچار مصرف گرایی شده و سیاســتگذاری تولیدکنندگان نیز به این 
سمت حرکت کرده که همین مســئله باعث این حجم آلودگی شده 

است. همیشه در حل مسائل محیط زیستی سراغ معلول رفتیم و 
کمتر کسی به علت موضوعات توجه می کند که تمام آلودگی ها به 

منابعی برمی گردد که در جامعه مصرف می شود. درحال حاضر 
پلاستیک جزو نخستین پسماندهای خشک محسوب 

می شود که بیشــترین ســهم را دارد و 1۰.5درصد از 
پسماندهای خشک مربوط به پلاستیک است؛ چراکه 

به دلیل راحت بودن مصرف، شهروندان از آن استفاده می کنند.

تشکر، کیسه پلاستیکی نمی خوام!
حسینی افزود: ما نمی توانیم بگوییم استراتژی برای کاهش آلودگی 
پلاستیک مبنی بر حذف باشد. شعار نه به پلاستیک شاید مضمون و 
هدف درستی باشد، اما واقعیت این است که این شعار قابلیت اجرایی 
ندارد. ما امسال با شعار »تشکر، کیسه پلاستیکی نمی خوام« کار را دنبال 
کردیم و باید تا آنجایی که می توانیم برنامه ریزی زندگی شهروندان را 
به سمتی ببریم که خودشــان داوطلبانه از دریافت کیسه پلاستیکی 

انصراف دهند.
مدیرکل محیط زیست شهرداری تهران با اشاره به قوانین بالادستی در 
حوزه پسماند، گفت: قدم اول، تعیین قانون و ضوابط است و درخصوص 
پلاستیک بالاترین ضوابط مربوط به آیین نامه اجرایی هیأت وزیران 

بوده که اصلا هدف آیین نامه ترویج فرهنگ »استفاده  مجدد« است.

تعبیه صندوق های سبز در شهروند و میادین میوه وتره بار
او افزود: شــورای شــهر مصوبه »کاهش تدریجی مصرف 
پلاســتیک در شــهرداری تهران« را به تصویب رساند. 
شهرداری نیز فروشگاه های شهروند و سازمان میادین 
میوه وتره بار را پای کار آورد و قرار است در 5فروشگاه 
شهروند و 5میدان میوه و تره بار به صورت پایلوت از 
24خرداد تا 24تیرماه صندوق های سبز تعبیه شوند 

و کسانی که کیسه پلاستیکی می خواهند آن را دریافت کنند، اما کسانی 
که نمی خواهند سراغ صندوق سبز بروند و اگر نتیجه خوبی بگیریم این 

موضوع را به تمام فروشگاه ها تعمیم می دهیم.

وجود دستان پشت پرده در موضوع پسماند 
حسینی با اشــاره به موضوع مافیای پلاستیک در کشــور، ادامه داد: 
هرجایی پول است خواهان زیاد است؛ به هرحال خواهان در جایی که 
منبع درآمد هنگفتی باشد، زیاد شده و مدیریت هم سخت می شود؛ 
برهمین اساس قطعا دستان پشت پرده هم ایجاد خواهد شد؛ از اینجا به 

بعد به سیاستگذاری و نحوه برخورد دستگاه ها مربوط می شود.
مدیرکل محیط زیست شهرداری تهران با اشاره به تفکیک زباله از مبدا، 
ادامه داد: قسمت دفن پسماند موضوعی است که کمتر به آن توجه شده؛ 
چراکه وقتی از مبدا تفکیک صددرصدی نداریم هنگام دفع، زباله خشک 
و  تر باهم دفع می شوند و در زباله های خشک پلاستیک هم دفن شده که 

همین مسئله مخاطراتی را برای محیط زیست دارد.

هزینه های هنگفت برای دفن پلاستیک
او اضافه کرد: باید در حوزه پسماند آگاهی مردم افزایش یابد؛ چراکه اگر 
مردم همراه نهادهای متولی نباشند از جیب خودشان دراین خصوص 
هزینه می شود. برای فرایند تولید تا دفن یک بطری آب 49برابر استفاده 
از ظروف دائمی هزینه می کنیم که این به جز هزینه آلودگی ای است که 

به محیط وارد می شود.

معضل پلاستیک، همه گیر در کل دنیا

دیدگاه مدیریت شهری

قانون مترقی مدیریت پسماند 
ایران ضمانت اجرایی ندارد

دیدگاه دانشگاهی

صنایع بازیافت به واردات 
پسماند روی آوردند

دیدگاه سازمان محیط زیست

در ادامه این نشست، ابوعلی گلزاری، مدرس دانشگاه 
با اشاره به مدیریت پســماند در کشور می گوید: 
مردم می توانند بیشترین سهم را در پسماند داشته 
باشند. قانون مدیریت پسماند ما مترقی است و با 
کشورهایی مانند فرانسه برابری می کند، اما ضمانت 
اجرایی ندارد و جرایم و تنبیه ها پاســخگو نیست. 
در بحث مدیریت پســماند عملکرد خوبی در کل 

کشور نداریم.
او ادامه داد: اگر پسماند از ابتدا تفکیک شود، عددی 
حدود 5تا 7میلیارد دلار برای کشور ارزش دارد. با 
این رقم می توانیم حتی اشتغال زایی کنیم. سازمان 

دهیاری وزارت کشور اعلام کرده که عدم مدیریت 
پسماند در کشور هرسال 44هزار میلیارد تومان 
به کشور آسیب می زند. اگر از همین امروز تمام 
سطل های زباله وارد خانه ها شوند، اتفاقات 

مثبتی رقــم خواهد خورد. در کشــور 

4۰۰تا 5۰۰هزار تن پسماندهای پلاستیکی داریم 
که 85هزار تن آن کیسه های پلاستیکی هستند. 
گلزاری با اشــاره به نحوه کنترل پسماند در کشور، 
گفت: ۶.5میلیون کارمند، ۳.5میلیون دانشــجو و 
15میلیون دانش آموز در کشور داریم. اگر بتوانیم این 
افراد را ملزم به تفکیک پسماند کنیم، اتفاق خوبی 
رقم خواهد خورد. بزرگ ترین مســئله ای که داریم 
مالکیت پسماند است و باید برای مالکیت پسماند 
یک بار بحث جدی شود. اگر می خواهیم برای 1۰تا 
2۰سال کشور در حوزه محیط زیست کاری کنیم باید 
از همین حالا وارد مدارس شویم و به بچه ها آموزش 
بدهیم. این مدرس دانشگاه با اشاره به مافیا در حوزه 
پسماند، گفت: ۳.5میلیارد دلار گردش مالی مافیای 
پسماند در ایران است و فقط 5۰۰میلیون دلار آن 
به مالیات اختصاص پیدا می کند و این گردش 
مالی آنان رقم بالایی اســت. در هیچ موضوع 
محیط زیستی پول نیســت، اما در پسماند 
سرمایه های زیادی وجود دارد که 

نباید آن را از دست دهیم.

فاطمه اکبرپور، رئیس اداره مدیریت محیط زیستی 
آب، خاک و پسماند محیط زیست استان تهران درباره 
مصرف پلاستیک در کشور، می گوید: سال 195۰که 
محصولات پلاستیکی تولید شد، آن را  شاهکارهای 
بشری عنوان کردند؛ چراکه آن روزها فکر نمی کردیم 
مشکلات و معضلات آن گریبانگیر تمام جوامع شود. او 
افزود: پلاستیک را جایگزین پاکت کردیم و برای حفظ 
و بقای درختان خوشحال شدیم، اما واقعیت این است 
که به محیط زیست آســیب جدی وارد شد. درحال 
حاضر آمار و اطلاعاتی از نوع پلاســتیک ها نداریم، 
اما در طرح جامع مدیریت پسماند حدود 1۰درصد 

کل وزن پســماند مربوط به پلاستیک هاســت 
که با یک محاسبه سرانگشــتی روزانه حدود 

1۰میلیون عدد کیسه در سطح شهر تهران 
برآورد می شود. اکبرپور گفت: بازیافت 

کیسه های پلاستیکی پایین است 

و وزن مولکولی بالایی دارند و در هیچ جای دنیا امکان 
بازیافت این کیسه ها وجود ندارد. نمی توان روی نرخ 
بازیافت کیسه های پلاســتیکی کار کرد. باتوجه به 
جایگاهی که این کیسه ها در زندگی مصرف گرایی 
ما پیدا کرده اند حذف آنها به راحتی ممکن نیست. او با 
اشاره به مافیای پسماند در کشور، ادامه داد: نمی خواهم 
اصطلاح مافیای پسماند را به کار ببرم و می گویم عوامل 
غیررسمی. متأسفانه عوامل غیررسمی حضورشان 
آنقدر در حوزه پسماند پررنگ شده که صنایع بازیافت 
ما به واردات پســماند از کشــورهای همسایه روی 
آورده اند؛ درحالی که پســماندهای خودمان معلوم 
نیست کجاست. او اظهار کرد: مباحث محیط زیستی 
به کتب آموزش و پرورش ورود پیدا کرده، اما آموزش 
چهره به چهره باید رقم بخورد. صداوسیما باید برای 
آموزش پای کار بیاید. واقعیت این است که برای 
حفظ و نگهداشت این محیط زیست نیمه جان 
بر همگی محرز شده که باید تغییر رفتار ایجاد 
شود، اما اینکه چه کسی باید تغییر رفتار 

دهد، نقطه تفاوت این است.

مخازن فرسوده برای جلوگیری از آلودگی در ماه های گرم پایش می شوند

مرمت و نوسازی مخازن پسماند

از آنجا که جمع آوری پسماند  ترَ در طول شبانه روز، نیازمند 
یک مدیریت مناسب است، روند پایش و رسیدگی به مخازن 
فرســوده نیز برای جلوگیری از آلودگی زیســت  محیطی 
به ویژه در ایام ۶ماهه اول گرم سال، ضرورت دارد و معضل 
شیرابه های پسماند، به عنوان اصلی ترین عامل فرسودگی 
مخازن در این فصول سال محسوب می شــود. از دیرباز، 
داشــتن محلی بــرای کارگاه مرمت و نوســازی مخازن، 

جزو نیازهای مناطق بود که این امر منجر به بهینه سازی  
هزینه های نگهداشت می شود. به ویژه در وضعیت اقتصاد 
انقباضی کنونی که هزینه خرید هر مخــزن زباله به طور 
میانگین بــه 1۰میلیون تومان اعتبار نیاز دارد. اســتفاده 
حداکثری از ظرفیت پیمانکاری، صرفه جویی در هزینه ها، 
تسریع در خدمات رسانی مطلوب با رعایت استانداردهای 
زیست محیطی، پیشگیری از انتقال بیماری ها و جلوگیری 
از آلودگی محیطی ناشی از شــیرابه های اسیدی، از دیگر 
مزایای اجــرای طرح راه اندازی کارگاه مرمت و نوســازی 
مخازن در منطقه است. در حال حاضر، حدود 1۶98 مخزن 
در معابر محلات منطقه 1۶وجود دارد که در پایش یک ماه 

اخیر بیش از 2۰۰مخزن نیاز به تعمیر و مرمت داشته اند. 
از آنجا که عمر مفید هر مخزن ۳ تا 5سال است که به دلیل 
زباله های  ترَ و شیرابه های اســیدی اغلب مخازن از ناحیه 
کف پوسیده می شــوند، به همین منظور مخازن پسماند، 
همزمان با تخلیه و شست وشــو به صــورت منظم پایش 
می شوند. به طوری که میانگین روزانه بین 1۰ تا 15مخزن 
مورد تعمیر قرار گرفته است؛ برخی از این مخازن در محیط 
نصب شده مورد تعمیر قرار گرفته و برخی دیگر به کارگاه 
منتقل شده اند که در این زمینه برای اینکه محله موردنظر 
با نبود مخزن مواجه نباشد، مخزن جدید در ابتدا جایگزین 

و سپس مخزن فرسوده جمع آوری می شود.

مرتضی روحانییادداشت
شهردار منطقه 1۶

محمد سرابی؛ روزنامه نگار


